



康樂及文化事務署  
Leisure and Cultural  
Services Department

先進運動會 2016 - 游泳比賽  
Masters Games 2016 - Swimming Competition  
抽籤結果 Balloting Results

男子乙組 (Men's B Grade)  
活動編號 (Activity No.): 40445622  
正選參加者名單 (Successful Applicants)  
名額 (Quota): 20 人 (Players)

CHAN KIN	陳光 CHAN KWONG	周錦添 CHAU KAM TIM	CHEUNG KAM CHAU PATRICK	蔡蓮昌 CHOI LIN CHEONG
蔡太榮 CHOI TAI WING	侯小明 HAU SIU MING	KWOK WAI HUNG KENDY	劉藹新 LAU OI SAN	LEE CHO HON JOHN
LEE SING TIM	李國華 LI KOK WAH	MAK CHE HONG	吳啟文 NG KAI MAN	潘文祐 PUN MAN YAU
TAM HIN WAI	鄧星恆 TANG SING HANG	陳子康 TRAN TU KHUONG	曾國輝 TSANG KWOK FAI ERIC	WU KAM MING

## 注意事項

1. 正選參賽者將獲發通知書，落選者恕不另行通知。
2. 正選參賽者須於下述繳費限期內攜同繳費通知書 / 身份證明文件（正本或副本）和報名費，前往康文署轄下各區康樂事務辦事處（於辦公時間內）或任何設有康體通服務的康體場地辦事處核實個人資料及繳交報名費用。
3. 如正選參賽者未能於指定限期內繳費，則作棄權論。
4. 如個別組別在正選參賽者繳費限期過後仍有餘額，餘額將以先到先得方式公開接受報名，市民可於下述限期內到各區康樂事務辦事處辦理報名手續。

## Points to Note

1. Notification letters will be sent to successful applicants while unsuccessful applicants will not be notified.
2. Successful applicants shall bring along their notification letters/identification documents (originals or copies) and entry fees to the DLSOs of the LCSD (during office hours) or any recreational and sports venues with Leisure Link Services for verification of their personal particulars and payment of entry fees during the specified payment period.
3. Successful applicants who fail to pay the required fees within the specified payment period will be regarded as waiving their rights.
4. If there are still unfilled places in individual divisions after the payment period for the successful applicants, the remaining quota will be open to the public for enrolment during the following period at DLSOs on a first-come-first-served basis.

項目 Event	正選參賽者繳費日期 Payment Period for Successful Applicants	公開接受報名日期 Open Enrolment Period for Remaining Quota
游泳 Swimming	5 – 12/10/2016	26 – 27/10/2016